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 Frombork, dnia 29 grudnia 2016 roku 

RO.0002.7.2016.JK 

Protokół Nr XVII/16 

z XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku, która odbyła się 

w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 10
00

, a zakończono o godz. 12
25

. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych. 

Nieobecni radni to: Jakóbczyk Magdalena, Markun Robert, Żurowska Anna. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W sesji udział wzięli: 

 Pani Małgorzata Wrońska – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Agnieszka Nawrot-Kopycińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork 

 Pani Janina Jachimowicz – Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Fromborku 

 Pani Ewelina Ślepokura – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku 

 Pan Kazimierz Kubiak –  Kierownik Posterunku Policji 

 Pan Marcin Wróbel – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska przywitała 

wszystkich przybyłych, Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską, Zastępcę Burmistrza Panią Agnieszkę 

Nawrot-Kopycińską, radnych, sołtysów, gości, kierowników referatów, Pana mecenasa i pracowników 

Urzędu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska w imieniu Pana 

Tadeusza Karpowicza wręczyła Pani Burmistrz Małgorzacie Wrońskiej statuetkę: 

 

„Małgorzata Wrońska Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

 

za wsparcie finansowe, osobiste zaangażowanie oraz pomoc dla Młodzieżowego Klubu Żeglarskiego 

Dal 

 

Zarząd Morskiego Klubu Żeglarskiego Dal  

Komandor Tadeusz Karpowicz 

 

Frombork, listopad 2015 rok.” 

 

Gratulacje i oklaski dla Pani Burmistrz. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska podziękowała za statuetkę i gratulacje. 
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Ad. pkt 1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska otworzyła XVII 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 

ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych, 

Nieobecni radni to: Jakóbczyk Magdalena, Markun Robert, Żurowska Anna. 

 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Małgorzatę Łukasik. 

Radna Małgorzata Łukasik wyraziła zgodę. 

W/w propozycję poddano pod głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Sekretarzem obrad została radna Małgorzata Łukasik. 

 

Ad. pkt 3. 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, 

że w dniu 27 grudnia 2016 roku przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego 

Zbigniewa Pietkiewicza złożony został projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej, w związku z 

czym złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9 m) projektu uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 

2017 rok.  

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, 

że 28 grudnia 2016 roku do Biura Rady wpłynęła skarga na działalność Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury we Fromborku, w związku z czym złożyła wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad w punkcie 9 n) projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do 

rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. 

 
Wniosek został poddany pod głosowanie. 

 
Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 2 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała porządek 

obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu  z XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 listopada 2016 

roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej                

we Fromborku w dniu 24 listopada 2016 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2017 rok: 

 a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 b) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych, 

 c) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów, 

 d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 e) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

f) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2017 – 2027, 

g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2016-2027, 

 b) zmian w budżecie na 2016 rok, 

 c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Tolkmicko na wykonanie dokumentu  pn. „Strategia 

rozwoju  portów i przystani morskich południowego brzegu Zalewu Wiślanego” wraz z 

prognozą oddziaływania na środowisko,  

d) opłaty prolongacyjnej, 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Fromborka dla części obrębu geodezyjnego nr 4, 

f) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Fromborka dla części obrębu geodezyjnego nr 9, 

g) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Fromborka – rejon portu, 

h) uchwalenia zmiany do Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Fromborku, 

i) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Gminie Frombork na 2017 rok, 

j) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Programu Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Frombork na lata 2017-2022, 

k) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej we Fromborku na 2017 rok, 

l) zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji, 

m) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 2017 rok, 

n) zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka  

Kultury we Fromborku w zakresie naruszenia przepisów prawa. 

10. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady na 2017 rok.  

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz zapytał dlaczego złożony przez niego projekt uchwały nie został 

włączony do porządku obrad. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odpowiedziała, że po 

wstępnej analizie tego wniosku  potrzebna jest konsultacja z radcą prawnym, o czym radny zostanie 

poinformowany niezwłocznie odrębnym pismem.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz zapytał w jakiej kwestii – czy to dotyczy procedur.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powtórzyła, że radny 

zostanie niezwłocznie poinformowany pismem.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy ktoś 

chciałby coś wnieść do porządku obrad i poddała pod głosowanie porządek obrad XVII zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

wszyscy zapoznali się z protokołem. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy ktoś 

chciałby wnieść jakieś zmiany. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie propozycję protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 

listopada 2016 roku. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt 5. i 6. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią 

Burmistrz Małgorzatę Wrońską o przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwał podjętych na XVI 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku w dniu 24 listopada 2016 roku. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przywitała radnych, sołtysów oraz przybyłych na sesję gości. 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że na XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we 

Fromborku w dniu 24 listopada 2016 roku podjęto 16 uchwał, do dnia dzisiejszego zrealizowano 8 

uchwał, w trakcie realizacji jest 8 uchwał, żadna uchwała nie została unieważniona rozstrzygnięciem 

nadzorczym.  W okresie sprawozdawczym zostało także wprowadzonych 9 zarządzeń. Wykaz uchwał 

i zarządzeń został dostarczony radnym i sołtysom jako załącznik.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. pkt 7. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poprosiła radnych o 

składanie interpelacji do Burmistrza. 

 

Radna Wioletta Krukowska zapytała o sprawę Chaty Rybackiej i odsetki.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że sprawa nadal jest w toku, jeszcze nie ma 

prawomocnych decyzji. O wszelkich prawomocnych decyzjach radni zostaną poinformowani w 

sprawozdaniu.  

 

Ad. pkt 8. 

 

a) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała Uchwałę 

Nr XVII/187/16 Rady Miejskiej we Fromborku z 29 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Frombork na 2017 rok. 

 

Uchwała Nr XVII/187/16 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska udzieliła głosu 

Przewodniczącym Komisji Rady Miejskiej w celu odczytania opinii komisji w sprawie budżetu na 

2017 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Zbigniew Pietkiewicz odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej w sprawie budżetu Gminy Frombork na 2017 rok. 

 

W/w dokument stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa radna Wioletta 

Krukowska odczytała opinie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa w sprawie budżetu 

Gminy Frombork na 2017 rok.  

 

W/w dokument stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych radna Agata 

Stankiewicz odczytała opinię Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych w sprawie 

budżetu Gminy Frombork na 2017 rok.  

 

W/w dokument stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska udzieliła głosu 

Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów radnej Monice Rymkiewicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów radna Monika Rymkiewicz odczytała opinię 

Komisji Budżetu i Finansów w sprawie budżetu Gminy Frombork na 2017 rok. 

 

W/w dokument stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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d) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska udzieliła głosu 

Pani Skarbnik Ewie Rymarskiej. 

 

Pani Skarbnik Ewa Rymarska odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Frombork na 2017 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 

2027. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-400/16 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 2 grudnia 2016 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork projekcie uchwały budżetowej Gminy Frombork na 2017 rok stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-401/16 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 2 grudnia 2016 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 - 2027 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

e) Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła stanowisko w sprawie opinii Komisji i 

wniosków radnych. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska podziękowała, że wszystkie Komisje Rady Miejskiej 

zaopiniowały uchwałę budżetową pozytywnie i powiedziała, że uważa, iż projekt budżetu jest bardzo 

realny i możliwy do zrealizowania w 2017 roku. 

 

f) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała Uchwałę 

Nr XVII/186/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2017 – 2027. 

 

Uchwała Nr XVII/186/16 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zarządziła głosowanie 

nad Uchwałą Nr XVII/186/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2017 – 2027. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny.  

 

Uchwała została przyjęta. 

 

g) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zarządziła 

głosowanie nad Uchwałą Nr XVII/187/16 Rady Miejskiej we Fromborku z 29 grudnia 2016 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2017 rok. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny.  
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Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. pkt 9. 

 

a) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/188/16 Rady Miejskiej we Fromborku z 29 grudnia 2016 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2016 – 2027. 

  

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny.  

 

Uchwała Nr XVII/188/16 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/189/16 Rady Miejskiej we Fromborku z 29 grudnia 2016 roku w sprawie 

zmian w budżecie na 2016 rok. 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że w treści projektu uchwały brakuje zapisu komu 

powierza się wykonanie uchwały.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, aby poprawić także zapis – Uchwała Burmistrza Miasta i 

Gminy na zapis Uchwała Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zarządziła 

kilkuminutową przerwę w obradach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska po przerwie 

wznowiła obrady XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdziła 

prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych. 

Nieobecni radni: Jakóbczyk Magdalena, Markun Robert, Żurowska Anna. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zarządziła głosowanie 

nad zmianami w projekcie Uchwały Nr XVII/189/16 Rady Miejskiej we Fromborku z 29 grudnia 2016 

roku w sprawie zmian w budżecie na 2016 rok. 

Zmiany dotyczą zapisu w nagłówku uchwały – Rada Miejska we Fromborku oraz § 7. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Zmiany w projekcie uchwały zostały przyjęte. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie poprawioną Uchwałę Nr XVII/189/16 Rady Miejskiej we Fromborku z 29 grudnia 2016 

roku w sprawie zmian w budżecie na 2016 rok. 
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Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radny.  

 

Uchwała została przyjęta.  

 

Uchwała Nr XVII/189/16 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/190/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Tolkmicko na wykonanie dokumentu  pn. „Strategia 

rozwoju  portów i przystani morskich południowego brzegu Zalewu Wiślanego” wraz z 

prognozą oddziaływania na środowisko 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/190/16 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała 

nagłówek Uchwały Nr XVII/191/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  

w sprawie opłaty prolongacyjnej 

 

Radna Dorota Strabel zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XVII/191/16. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/191/16 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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e) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała 

nagłówek Uchwały Nr XVII/192/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Fromborka dla części obrębu geodezyjnego nr 4 

 

Radna Agata Stankiewicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XVII/192/16. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/192/16 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała 

nagłówek Uchwały Nr XVII/193/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Fromborka dla części obrębu geodezyjnego nr 9 

 

Radna Agata Stankiewicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XVII/193/16. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 
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Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/193/16 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

g) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/194/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Fromborka – rejon portu 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/193/16 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

h) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała 

nagłówek Uchwały Nr XVII/195/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia zmiany do Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Fromborku 

 

Radna Dorota Strabel zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XVII/195/16. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/195/16 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

i) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/196/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  w sprawie 
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przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Gminie Frombork na 2017 rok 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/196/16 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

j) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/197/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  w sprawie 

przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Programu Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Frombork na lata 2017-2022 

 

Radny Wojciech Gawłowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XVII/197/16. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/197/16 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

k) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/198/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  w sprawie 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej we Fromborku na 2017 rok 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 
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Uchwała Nr XVII/198/16 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

l) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że w 

projekcie Uchwały Nr XVII/199/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji wprowadzona została zmiana w  

§ 2. 

Zamiast zapisu:   

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy  

wprowadzony został zapis: 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że w treści uchwały podana jest błędna nazwa Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 

 

Radna Longina Woelky powiedziała, że niepotrzebny jest pkt 1. i jego zapis – powołuje się. 

 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, aby Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały w poprawionej wersji.  

 

Adwokat Pan Marcin Wróbel powiedział, że § 1. uchwały czyta się jako pierwszy przed 

przeczytaniem treści pkt 1. i pkt 2. oraz odpowiednimi ustępami. Jest zapis, że § 1. uchwały otrzymuje 

następujące brzmienie. 

 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że w pkt 1. jest zapis ustala się, w pkt 2. też ustala się. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

chodzi o sformułowanie powołuje się.  

 

Adwokat Pan Marcin Wróbel zapytał co się nie zgadza. 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że nazwa komisji.  

 

Adwokat Pan Marcin Wróbel zapytał czy nie ma takiej komisji – Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Rolnictwa. 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że nie ma – jest Komisja Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego.  

 

Głosy z sali, że jest Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że zgodnie ze Statutem 

Rada Miejska poza Komisją Rewizyjną powołuje następujące stałe komisje: Komisję Budżetu i 

Finansów, Komisję Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i 

Spraw Socjalnych. 

 

Adwokat Pan Marcin Wróbel powiedział, że jedna sprawa się wyjaśniła i zapytał czy jeszcze coś się 

nie zgadza. 
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Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że wykonanie powierza się Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

zostało to już zmienione.  

 

Radna Longina Woelky powiedziała, że radni są już powołani do komisji. 

 

Adwokat Pan Marcin Wróbel powiedział, że ustala się, że tak będzie brzmiała uchwała, którą radni 

zostali powołani do komisji  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

uchwała została zmieniona. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że w pierwowzorze był zapis powołuje się  i 

teraz musi być taki sam zwrot. Jeśli się go usunie, wyjdzie na to, że w pierwszej uchwale nie ma 

takiego zwrotu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że teraz 

ta uchwała będzie obowiązująca.  

 

Radny Wojciech Gawłowski powiedział, że zmienia się skład osobowy komisji, ale nadal się 

powołuje komisję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/199/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji 

 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że w treści uchwały powinien być podany skład osobowy 

następnych komisji.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że zmiany dotyczą tylko tego fragmentu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

zmiana dotyczy tylko tych dwóch komisji.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że poprzednia uchwała 

nie traci mocy, zmienia się jedynie część zapisu.  

 

Pani Skarbnik Ewa Rymarska powiedziała, że § 1. ustala składy wszystkich komisji. 

 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że w treści zapisu brakuje dwóch pozostałych.  

 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała czy nie można tego projektu uchwały przenieść na następną 

sesję i złożyła w tym celu wniosek.  

 

Pani Skarbnik Ewa Rymarska powiedziała, że wystarczy w § 1. dodać punkty, treść których jest 

zmieniana.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zarządziła 

kilkuminutową przerwę w obradach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska po przerwie 

wznowiła obrady XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdziła 

prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych. 

Nieobecni radni: Jakóbczyk Magdalena, Markun Robert, Żurowska Anna. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska przedstawiła zmiany 

w projekcie Uchwały Nr XVII/199/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 

roku w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji: 

§ 1. W uchwale Nr I/5/14 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 28 listopada 2014 roku w sprawie 

powołania stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku § 1. pkt 1 i 2 otrzymuje nowe następujące 

brzmienie. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że zapis bez wyrazu powołuje się. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że nie. 

Pkt 3. nie był zmieniany.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie zmiany w treści projektu Uchwały Nr XVII/199/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 

29 grudnia 2016 roku w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/199/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta.  

 

Uchwała Nr XVII/199/116 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

m) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/200/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 2017 rok 
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Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/200/16 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

n) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVII/201/16 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku  w sprawie 

zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka  

Kultury we Fromborku w zakresie naruszenia przepisów prawa 

 

Za głosowało 8 radnych. 

Przeciw głosowało 4 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/201/16 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. pkt 10. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska udzieliła głosu 

Przewodniczącym Komisji Rady Miejskiej  w celu odczytania  planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

we Fromborku na 2017 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych radna Agata 

Stankiewicz odczytała plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych na 2017 

rok. 

 

W/w dokument stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów radna Monika Rymkiewicz odczytała plan pracy 

Komisji Budżetu i Finansów na 2017 rok.  

 

W/w dokument stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa radna Wioletta 

Krukowska odczytała plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa na 2017 rok.  

 

W/w dokument stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. pkt 11. 

 

Brak interpelacji. 
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Ad. pkt 12. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy ktoś 

chciałby zabrać głos. 

 

STANOWISKO  

W SPRAWIE PROJEKTU ZMIAN PRAWA OCHRONY ŚRODOWISKA 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz zapytał czy jest w planach zajęcie stanowiska.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że z 

dotychczasowych informacji wynika, że żadna gmina z okolic nie podjęła decyzji o poparciu i żadne 

stanowiska nie zostały podjęte. Na razie Gmina nie będzie wychodziła przed szereg. W styczniu ta 

sprawa być może będzie poruszana - w zależności od tego jak sprawy będą się rozwijały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, żeby 

radni się wypowiedzieli w tej sprawie.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że można inaczej – przyjąć i się zakamuflować.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że to rozumie, ale może to być politycznie niepoprawne 

oraz, że wolałby, aby ta sprawa została poddana pod głosowanie Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

uważa, że powinna Rada zagłosować i zapytała czy na tej sesji. 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że nie chodzi o przyjęcie, ale czy ten punkt ma być w ogóle 

omawiany.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, żeby 

zgłaszać wnioski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że z 

aktualnych wiadomości na dzień 27 grudnia 2016 roku wynika, że żadna gmina się nie ustosunkowała 

do tematu. 

 

Radna Longina Woelky zapytała czy sesje się odbywają. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że w 

większości się odbywają.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że niektóre odbędą się 

dopiero w styczniu, a niektóre odbyły się przed wpływem wniosku.  

 

Radna Wioletta Krukowska zapytała czy będzie głosowanie czy nie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy czekać 

do stycznia na podjęcie decyzji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy 

głosowanie ma się odbyć w tej chwili czy zostaje przełożone na styczeń. 

 

Radna Agnieszka Ros zapytała kiedy będzie następna sesja. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

trudno określić.  
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WNIOSEK 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zgłosiła wniosek o 

przełożenie podjęcia decyzji w sprawie stanowiska na styczeń. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy są 

jeszcze jakieś sprawy.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz zapytał o e-mail w sprawie innego stanowiska. 

 

APEL SAMORZĄDÓW O UCHYLENIE DECYZJI O POWIĘKSZENIU GRANIC OPOLA 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że to jest 

inna sprawa – dotyczy przesunięcia granic Opola.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że jeżeli  wysyła się tematy, do których Rada może się w 

jakiś sposób odnieść w formie na przykład apelu to powinno się na nie reagować.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że jest zbulwersowany sprawą granic Opola i powiedział, 

że to nie tylko Opole, jest jeszcze jedna gmina w okolicach Supraśla, gdzie cofnięto decyzję o 

utworzeniu nowej gminy, a tu z kolei jest wchłonięcie. 

 

Radna Longina Woelky powiedziała, że jak nie wiadomo o co chodzi, to wiadomo o co chodzi.  

 

Pani Skarbnik Ewa Rymarska powiedziała, że o pieniądze.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że radni 

nie są aż tak zorientowani w realiach tamtych terenów i należy je zgłębić.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy są jakieś 

oświadczenia lub pytania.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz zapytał czy Gmina nie dołącza się do jakiegokolwiek apelu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, żeby 

radni wypowiedzieli się w kwestii dołączania do apelu.  

 

Radna Longina Woelky powiedziała, że by się dołączyła do Opola.  

 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że musiałby chyba być sporządzony projekt uchwały. 

 

Głosy na sali obrad, że nie jest to uchwała, ale poparcie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że 

projekt pisma z konkretną treścią.  

 

Radna Dorota Strabel zapytała czy radni są wystarczająco zorientowani w temacie. 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że cofnięto decyzje wcześniej już wydana przez 

poprzedniego premiera.   

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że uważa, że takie działania to ingerencja w samorządność. 

To samo dotyczy Opola. Wyników referendum nikt nie brał pod uwagę.  



18 
 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że rozumie tych mieszkańców – oni liczą na jakąś formę 

solidaryzowania się z nimi. Będzie to symboliczne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poprosiła o konkretne 

wnioski i zapytała czy Gminie jest potrzebne, żeby się wtrącać.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że do 

tego tematu można wrócić w styczniu, gdy będą konkretne pisma w tej sprawie.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że rozumie to w taki sposób –  schować główkę w piasek 

teraz i poczekać, może inni zrobią coś pierwsi, a wtedy się dołączyć, bo będzie to politycznie 

poprawne.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że uważa, że jeśli większość radnych dojdzie do wniosku, 

że działanie jest słuszne, to ten apel czy poparcie trzeba przyjąć.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że jeżeli takie informacje dojdą do władz centralnych i 

Frombork będzie w jakiś sposób napiętnowany to nie ma o czym mówić.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że przedstawi stanowisko Burmistrza, nie 

radnych. Mamy problem z pozyskaniem środków na odwiert. Po zwróceniu się do Starostwa, 

otrzymaliśmy odmowę.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska zapytała czy w takiej sytuacji Frombork ma wydawać takie 

apele przeciwko Rządowi. To jest trochę niekonsekwentne. Zwracamy się o pomoc w pozyskaniu 2, 5 

milionowej dotacji, a Rada chce przedstawiać stanowisko, że jest przeciwna urzędującemu rządowi.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że nie wie czy gmina Frombork jest na tyle duża, 

mocna i bogata, żeby włączać się w konflikty na południu Polski. Nie jest to chowanie głowy w piach, 

ale trzeba zdać sobie sprawę ile można zyskać, a ile można stracić. Radni muszą to wziąć pod uwagę. 

Sprawa dofinansowań trwa już trzeci rok. Każdy wskazuje gdzie są pieniądze do wzięcia, nawet 

Minister podczas spotkania powiedział, że nie przypuszczał, że ta sprawa jest tak skomplikowana.  Nie 

jest to takie łatwe, ponieważ okazuje się w trakcie, że dany program nie działa, stanowisko Unii nie 

jest jeszcze jednoznaczne, Marszałek pieniądze zablokował.   

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jest to tak łatwa i oczywista sprawa oraz, żeby 

rozsądnie przemyśleć czy warto włączać się w jakiekolwiek konflikty nie związane z gminą 

Frombork.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jest to jej stanowisko w tej sprawie jako 

Burmistrza.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz  powiedział, że Pani Przewodnicząca nie zrozumiała. Jeżeli coś takiego 

wpłynęło, to należy poddać to pod głosowanie. Jest to opinia każdego radnego. Jeżeli radni zdecydują, 

że nie przyjmują apelu, to się go nie przyjmie.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jako Burmistrz jest na sesji gościem, ale 

przedstawia swoje stanowisko, ponieważ wiadomo z czym boryka się gmina Frombork.  

 

WNIOSEK 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie złożenie apelu / poparcia dla gmin. 

 

Za głosował 1 radny.  

Przeciw głosowało 7 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 4 radnych. 

 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że powinno to zostać przedyskutowane na posiedzeniach 

Komisji.  



19 
 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że temat 

może zostać jeszcze przedyskutowany. Na dzień dzisiejszy wniosek nie został przegłosowany. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska zapytała czy są 

jeszcze jakieś sprawy. 

 

Radna Monika Rymkiewicz  powiedziała, że w związku z tym, że sesje odbywają się w czwartki, 

składa propozycję, aby posiedzenia przedsesyjne odbywały się zawsze w poniedziałki, godzina do 

ustalenia - około 9, oraz, aby wszystkie Komisje spotykały się na jednym posiedzeniu, aby móc 

wspólnie omawiać projekty uchwał, a także, żeby pracownicy Urzędu nie musieli przedstawiać 

projektów uchwał kilkakrotnie.  

Radna Monika Rymkiewicz  zapytała czy radni zgadzają się z podaną propozycją czy nadal będą 

osobne spotkania komisji. 

 

Radna Dorota Strabel powiedziała, że tym bardziej, że na posiedzeniach rozmawia się o tych 

samych tematach.  

 

WNIOSEK 

 

Radna Wioletta Krukowska zgłosiła wniosek, aby każdy przewodniczący i ewentualnie zastępcy 

otrzymali wszystkie plany pracy Komisji Rady Miejskiej oraz powiedziała, że nie wszystkie materiały 

są przesyłane radnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała, że może 

biuro nie funkcjonuje teraz tak jak potrzeba, ale wszystko zostanie nadrobione. Wszystkie plany pracy 

będą na e-Radzie.  

 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, żeby każdy z Komisji miał te same materiały. 

 

Ad. pkt 13. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska po wyczerpaniu 

porządku obrad zamknęła XVII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad – radna Małgorzata Łukasik. 

Protokół spisała Justyna Kruk. 

 

 

Obrady XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2016 roku 

zostały utrwalone na płycie CD, która znajduje się w biurze Rady. 

 

 

 

 

 

 

 


